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اهـواز – رحمـان محمدی: مدیـر کل دفتر روابط 
عمومـی و امـور بین الملل شـرکت توانیـر، از مدیر 
روابـط عمومی شـرکت بـرق منطقه ای خوزسـتان 
بـه دلیل برگزاری شایسـته و پوشـش رسـانه ای و 
اطلاع رسـانی پویـش #هـر هفتـه الف_ب_ایران، 

تقدیر و تشـکر کرد.

در پیام تقدیر ابوذر صالحی به تورج فتاحی آمده است: 
سایر  و  عالی  جناب  های  تلاش  و  مساعی  از  بدینوسیله 
شایسته  برگزاری  در  آن شرکت  عمومی  روابط  همکاران 
هفته  #هر  پویش  رسانی  اطلاع  و  ای  رسانه  پوشش  و 
الف_ب_ایران در سال ۱۴۰۰ که در قالب هفته دوازدهم 
وزیر  حضور  با  کنفرانس  ویدئو  صورت  به  مذکور  پویش 

محترم نیرو برگزار شد تشکر و قدردانی می نمایم.
امید است در مسیر خدمت به صنعت برق کشور بیش از 

پیش موفق و سرافراز باشید.
بر اساس این گزارش، از بهمن ماه ۹۸ تاکنون شرکت 
برق منطقه ای خوزستان پنج پویش #هر هفته الف_ب_
ایران با حضور مقامات کشوری و استانی برگزار کرده است.

تقدیر مدیرکل روابط عمومی توانیر از مدیر روابط عمومی برق منطقه ای خوزستان

صرفه جویی سالانه 315 میلیون 
مترمکعبی آب کشاورزی در استان 

مرکزی
اراک - مدیر آب و خاک سازمان جهاد کشاوری 
آبیاری  اینکه سیستم های  بیان  با  استان مرکزی 
نوین در سطح ۳۵۰۰ هکتار اراضی استان مرکزی 

در دست اجراست.
فرزاد کوهدانی  اظهار کرد: با توجه به شرایط آب و 
هوایی و کمبود منابع آبی و خشکسالی، استان مرکزی از 
جمله استان هایی است که اجرای طرح های آبیاری نوین 
در آن می تواند، کمک شایانی به حفظ ذخایر آب های 

زیر زمینی کند.
وی افـزود: اجرای طرح های آبیـاری نوین در کاهش 
اسـتفاده از ذخایـر آب هـای زیرزمینـی و جلوگیـری از 
هدررفـت آب در مـزارع مهـم اسـت، براسـاس مطالعات 
انجـام شـده ۱۶۲ هـزار هکتار از اراضی اسـتان مسـتعد 
کـه  اسـت  آبیـاری  نویـن  سـامانه  طرح هـای  اجـرای 
تاکنـون ۷۰ هکتـار آن بـه این سیسـتم ها مجهز شـده 

است.
با تجهیز مزارع به  اینکه  با بیان  ادامه  کوهدانی در 
در  متوسط  طور  به  درهرهکتار  نوین،  آبیاری  سامانه 
می شود  جویی  صرفه  آب  مکعب  متر   ۴۵۰۰ مصرف 
تصریح کرد: با اجرای سیستم های نوین آبیاری در سطح 
۷۰ هزار هکتار اراضی استان، در مجموع، سالانه حدود 
آب  در مصرف  مکعب صرفه جویی  متر  میلیون   ۳۱۵
صورت می گیرد که کمک شایانی به حفظ و حراست 

از منابع آبی است.
استان  کشاوری  جهاد  سازمان  خاک  و  آب   مدیر 
مرکزی بیان کرد: هزینه های اجرای سیستم های آبیاری 
صورت  به  درصد   ۸۵ تا   ۷۰ بین  متوسط  بطور  نوین 
 ۲۵ تا   ۱۵ و  می شود  پرداخت  دولت  توسط  بلاعوض 
درصد نیز آورده کشاورز است. براساس نوع سیستمی 
که اجرا می شود دولت به ازای هر هکتار، یارانه بلاعوض 

پرداخت می کند.
اجرای سیستم های  داد: درخصوص  ادامه  کوهدانی 
کلاسیک تمام ثابت، دولت به ازای هر هکتار مبلغ ۲۵۰ 
میلیون ریال کمک بلاعوض، در سیستم های ماشین های 
آبیاری به ازای هرهکتار ۲۱۰ میلیون ریال و سیستم های 
کمک  ریال  میلیون   ۹۰ هرهکتار  ازای  به  فشار  کم 

بلاعوض پرداخت می کند.
آبیاری  سیستم های  اجرای  کرد:  خاطرنشان  وی 
نوین باعث شده است که راندمان آب در استان از ۳۸ 
درصد در ۱۵ سال اخیر به ۴۴ درصد افزایش یابد. اجرای 
سیستم های آبیاری نوین در استان مرکزی از سال ۱۳۷۲ 
آغاز شده و در ۱۰ سال اخیر شتاب بیشتری گرفته است، 
سال گذشته نیز ۲۲۰۰ هکتار از اراضی استان مرکزی به 

سیستم آبیاری نوین تجهیز شده است.

۲3۰۰ مورد سرقت تجهیزات 
مخابراتی از ابتدای سال جاری در 

گلستان
گرگان- حمید رضا مسلمی با اشاره به افزایش 
سرقت از تجهیزات مخابراتی ، گفت : بالغ بر 2۳۰۰ 
مرحله سرقت از ابتدای سال تاکنون انجام شده 
مخابرات  به  زیادی  موجب خسارت  میزان  این  و 

منطقه گلستان شده است .
با   ، گلستان  منطقه  مخابرات  حراست  اداره  رئیس 
اشاره به سرقت تجهیزاتی همچون کابل های کم زوج 
و پرزوج ، کله پست ، باطری ، درب حوضچه ، لوله پست 
، کولر، سیم گراند فیدر ، فیبرنوری ، قفل کافوها ، تیر 
 : ، چمبر و  جعبه  تقسیم گفت  ، نبشی دکل  فلزی 
میزان سرقت در شهرستان گنبد کاووس بیش از سایر 
تاکیدکرد سامانه ۳۱۴۴ بصورت  مناطق استان بوده و 
شبانه روزی فعال و آماده دریافت گزارشات مردمی است 
تا با ثبت هرگونه اطلاعات ، اخبار تخلفات و رفت و آمد 
اداری وحساس مخابرات در   ، فنی  مشکوک در مراکز 
جهت دستگیری سارقان اقدام نماید. حمید رضا مسلمی 
گفت: هم استانی ها توجه داشته باشند تمامی پیمانکاران 
شناسایی  کارت  و  متحدالشکل  لباس  دارای  مخابرات 
در زمان اجرا و یا اصلاح شبکه ارتباطی هستند در غیر 
اینصورت با شماره ۳۱۴۴ ستاد خبری حراست استان 
و یا با شماره ۱۱۰ فوریت های پلیس در میان بگذارند  
همچنین به تمامی کسبه و واحدهای صنفی توصیه می 
شود، به منظور حفظ و پایداری در انجام تراکنشهای بانکی 
به هنگام سرقت، از دستگاه کارتخوان سیار استفاده نمایند.
وی همچنین از مدیریت محترم مخابرات منطقه با توجه 
به کمبود نقدینگی، معاونت شبکه، روسای ادارت مخابرات 
شهرستانها، معاونت پیشگیری از وقوع جرم دادگستری 
در سطح  و سپاه  بسیج  انتظامی،  مامورین  استان،  کل 
استان، پایگاه مقاومت بسیج شهید قندی مخابرات منطقه 
و پایگاه های بسیج در سطح ادارات مخابرات شهرستانها 
و تمامی هم استانیهایی که تا بحال به طرق ممکن در امر 
پیشگیری از سرقت تجهیزات مخابراتی همکاری داشتند، 

قدردانی کرد.

مدیرعامل برق غرب:

تزریق ۲۰ مگاوات برق توسط شرکت 
پتروشیمی ایلام به شبکه برق غرب کشور
منطقه ای  برق  شرکت  کرمانشاه- مدیرعامل 
شرکت  توسط  برق  مگاوات   2۰ تزریق  از  غرب 
در  کشور  غرب  برق  شبکه  به  ایلام  پتروشیمی 

روزهای حساس کنونی خبر داد.
منطقه ای  برق  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  به 
خبرگزاری  با  گفتگو  در  اسدی"  "علی  مهندس  غرب، 
ایسنا گفت: شرکت پتروشیمی ایلام یکی از مشترکین 
صنعتی این شرکت است که با اقدامات خود همکاری 
مؤثر و ارزشمندی با برق غرب دارد. وی افزود: شرکت 
پتروشیمی ایلام با تولید و تزریق برق به صورت لحظه ای 
و به میزان ۲۰ مگاوات در سال جاری، کمک شایانی به 
شبکه غرب کشور کرده است. مهندس اسدی خاطرنشان 
ساخت: شرکت پتروشیمی ایلام در سال گذشته نیز بیش 
از ۳۱ هزار مگاوات ساعت انرژی تولید و به شبکه برق 
غرب تزریق کرد. مدیرعامل شرکت برق منطقه ای غرب 
در پایان گفت: با توجه به محدودیت های تولید و افزایش 
مصرف برق و در راستای ارائه برق مطمئن و پایدار به 
مشترکین منطقه، شرکت پتروشیمی ایلام ۲۰ مگاوات 
برق به شبکه غرب کشور تزریق کرده و اینجانب به نوبه 
خود از مجموعه مدیریت و پرسنل محترم آن شرکت 

قدردانی می کنم.

جلسه رسمی ۲35 شورای اسلامی 
شهر ملارد

ملارد _ فریبا میرزایی پندار : در سومین هفته 
پارلمان   2۳۵ جلسه   ،  ۱۴۰۰ سال  تابستان  فصل 
و  شهر  اسلامی  شورای  اعضای  حضور  با  شهری 

شهردار محترم شهر ملارد برگزارشد.
در ابتدای جلسه پس از قرائت آیاتی چند از کلام الله 
مجید ، جناب آقای فخرالدین آئینه وند ریاست شورای 
اسلامی شهر ملارد جلسه را با عرض خیر مقدم آغاز نمود 
و پس از آن جناب آقای مهندس هاشمی  مشاور عمرانی 
شورای شهر چندین نکته در باب تقویت پروژه های عمرانی 
در حال احداث شهر ملارد بیان نمود و راهکارهایی را به 
جهت بالابردن کیفیت روند تکمیل پروژه ها به نمایندگان 
مردم شریف ملارد ارائه داد  در ادامه جلسه اعضای شورای 
اسلامی شهر ملارد نکاتی در چهارچوب دقت و نظارت در 
اجرای پروژه های عمرانی ارائه نمودند و خواستار تجدید 
نظر در روند نظارت بر امورات  پیمانکاران شدند . در ادامه 
مهندس کولیوند شهردار ملارد توضیحاتی در باب مسائل 
مطرح شده ارائه داد و موارد مبهم را شفاف سازی نمود 
و تاکید نمود در اولین روز هفته به صورت جدی پیگیر 
نظارت دقیق روند فعالیت پیمانکاران و اجرای پروژه های 
عمرانی خواهد بود. در بخش بعدی جلسه، سید علی مرزانی 
رسمی جلسه ۲۳۵  کار  دستور  ملارد  دبیر شورای شهر 
شورای شهر را با قرائت ۲۸ لایحه آغاز نمود و چندین طرح 
عمرانی و زیرساختی به شورگذاشته شد. در پایان جلسه 
نیز مصوباتی در چهارچوب تکمیل ساختمان آتشنشانی ، 
تعیین و تکلیف اراضی برخی از مالکین ملارد ویلای شمالی 
قرار  بررسی  و  بحث  مورد  تملکات شهرداری  از  برخی  و 

گرفت و جلسه پس از ۱۳۰ دقیقه به پایان رسید.

توسعه گازرسانی دربخش صنعت 
شهرستان آران و بیدگل قابل توجه است

شرکت  مرادیان: مدیرعامل  یحیی   – اصفهان 
گاز استان اصفهان گفت: آران و بیدگل از جمله 
توسعه  و  است  استان  سبز  های  شهرستان 
قابل  بخوبی  نیز  آن  صنایع  بخش  در  گازرسانی 

مشاهده است.
به نقل از روابط عمومی شرکت گاز استان اصفهان سید 
مصطفی علوی مدیر عامل این شرکت، در مراسم تودیع و 
معارفه رئیس اداره گاز شهرستان آران و بیدگل که با حضور 
فرماندار و امام جمعه این شهرستان برگزار شد، بیان داشت: 
این شرکت، با تامین منابع مالی لازم از طریق شرکت ملی 
گاز آماده توسعه گازرسانی دربخش های صنعتی است، اما 
در این راستا مشترکین عزیز باید با مصرف منطقی گاز، 
طبق الگوی مصرف، با این شرکت همکاری کنند. وی، با 
بیان اینکه یک میلیون و ۹۳۲ هزار مشترک گاز طبیعی در 
سطح استان وجود دارد، اظهار داشت: سال گذشته بیش از 
۵۴ هزار و ۶۳۰ مشترک گاز طبیعی در بخش های خانگی، 
صنعتی وعمومی به تعداد مشترکین شرکت اضافه شد. 
مهندس علوی، با اشاره به اینکه سالانه حدود۲۲ میلیارد 
متر مکعب گاز در سطح استان توزیع و به مصرف می رسد، 
افزود: برای انتقال گاز طبیعی تا زمانی که به دست مصرف 
کننده برسد زحمات و مشقات زیادی کشیده می شود. 
مدیرعامل شرکت گاز استان اصفهان، با اشاره به اینکه در 
حال حاضر ۱۱۲ شهر و یک هزار و ۶۶ روستا در سطح 
استان اصفهان از نعمت گاز طبیعی برخوردار هستند، ابراز 
داشت: در حال حاضر حدود ۹ هزار و ۶۷۰ واحد صنعتی 
در سطح استان مصرف کننده گاز طبیعی هستند. وی، 
اضافه کرد: در سالی که گذشت با توجه به شدت برودت 
هوا، به فضل خدا و تمهیداتی که اتخاذ گردید حتی یک 
نداد و خدمات گازرسانی به صورت مداوم  قطع گاز رخ 
ادامه یافت . مهندس علوی، با بیان اینکه مصرف گاز در 
سال گذشته به ۷۸ میلیون متر مکعب در روز هم رسید، 
گفت: نیروگاه ها و مجتمع های فولاد از مصرف کنندگان 
عمده استان هستند که روزانه بین ۱۰ تا ۱۲ میلیون متر 
مکعب در هر یک از این مجموعه ها گاز طبیعی به مصرف 
می رسد. وی، با اشاره به اینکه مردم باید همکاری لازم را 
در مصرف خانگی داشته باشند، گفت: اولویت مصرف گاز 
با بخش خانگی است اما در صورت مصرف زیاد، تولید و 
صنایع آسیب می بینند. در ادامه دکتر اسماعیل بایبوردی 
فرماندار شهرستان آران و بیدگل ضمن تشکر از وضعیت 
گازرسانی در سطح این شهرستان، افزود: گاز به عنوان یکی 
از مهمترین حامل های انرژی در تحول اقتصادهای سنتی به 

اقتصادهای صنعتی نقش موثری داشته است.

مصرف برق در شرکت ملی پخش 
فرآورده های نفتی منطقه البرز4۰ 

درصد کاهش یافت
مصرف  راستای  البرز-محمدرنجبرکهن: در 
بهینه انرژی در سازمانها و ادارت دولتی، شرکت 
ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه البرز بعنوان 
شرکت پیشرو در این زمینه  از ابتدای اردیبهشت 
ماه سالجاری تاپایان خرداد، ۴۰ درصد مصرف برق 

خود را کاهش داد.
این  عمومی  روابط  نمایندهماسرپرست  گزارش  به 
شرکت گفت: با اقدامات دقیق و پیگیری کارشناس بهینه 
سازی منطقه و با همکاری کارشناسان شرکت برق استان 
، مصرف برق شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه 
البرز از اردیبهشت ماه سالجاری تا به پایان خردادماه از 
روند  این  و  پیدا کرده  آمپر کاهش  به  ۶۰  آمپر   ۱۰۰
همچنان ادامه دارد. قلندرزاده افزود:از عوامل تعیین کننده 
کاهش مصرف برق این شرکت میتوان به خاموش کردن 
دو سوم  روشنایی اتاق ها و راهروها، خاموش کردن یکی 
از دو آسانسور ساختمان ستاد، همکاری کارکنان هنگام 
ترک اتاق در قراردادن سیستم های کامپیوتری خود به 
حالت خواب و خارج کردن یکی از سیستم های سرمایشی 

از مدار عنوان کرد.

اخبار ایراناخبار ایران رشد تولید فولاد هرمزگان در سه ماهه نخست سال جاری
بندرعباس – کیوان حسین پور: فولاد هرمزگان به عنوان چهارمین 
فولاد ساز بزرگ کشور، در سال تولید، مانع زدایی ها و پشتیبانی ها سعی 
می کند تا با شناسایی موانع و پشتیبانی های لازم رکوردهای جدیدی 
از تولید به ثبت برساند  و در مسیر رشد تولید گام بردارد. در سایه 
همکاری، همدلی، تلاش و برنامه ریزی های مدون در فولاد هرمزگان  

شاهد رشد رکورد تولید تجمعی در فصل بهار این شرکت هستیم. 
این  موفقیت  درباره  هرمزگان  فولاد  مدیرعامل شرکت  معروفخانی،  عطالله 
شرکت در تولید تختال و آهن اسفنجی طی ۳ ماه اول امسال، گفت: در سال 
جاری با عنایت به دستور مقام معظم رهبری مبنی بر تولید، تمام تلاش و برنامه 
ریزی ها و اهداف پایه گذاری شده  در این شرکت عمل به فرمایش معظم له 
و تولید حداکثری است. لذا پس از ثبت رکورد ماهیانه تولید آهن اسفنجی در 
اردیبهشت ماه رشد تولید ۲۲ درصدی تجمعی تختال در فصل بهار و رشد تولید 
۱۶ درصدی تجمعی آهن اسفنجی افتخار دیگری است که در فولاد هرمزگان 

رقم خورد. 
توانستند در  با تلاش خود  ادامه گفت: غیورمردان فولاد هرمزگان  وی در 
فصل بهار ۲۲ درصد تولید این شرکت را نسبت به سال قبل افزایش داده و تولید 
۳۸۹۴۶۸ تن تختال را در فصل بهار ثبت نمایند که بیشترین مقدار تولید در فصل 

بهار از ابتدای تاسیس کارخانه است. 
همچنین تلاشگران فولاد هرمزگان در واحد احیا مستقیم توانستند ۴۶۷۵۸۵ 

تن آهن اسفنجی تولید کرده تا رشد ۱۶ درصدی را در این بخش شاهد باشیم.
وی در ادامه از رشد فروش در بازارهای داخلی و صادراتی گفت و تصریح کرد: 
با وجود تمام تحریم های ظالمانه در حوزه فروش داخلی و صادراتی مجموعا رشد 

۱۴ درصدی را در تناژ به دست آوردیم.

مدیرعامل فولاد هرمزگان محصول این شرکت در خاورمیانه را جز با کیفیت 
ترین تختال ها دانست و گفت: یکی از دلایل حفظ مشتری های ما کیفیت بالای 
تختال تولیدی است به گونه ای که۹۸.۷۴ تختال های تولیدی سالم و  ۹۹.۷ ذوب 

های تولیدی مطابق با سفارش مشتری است. 
وی ثبت این نتایج درخشان را نتیجه تلاش و همدلی همه جهادگران عرصه 
تولید در فولاد هرمزگان دانست و گفت: دست همه کارگران و تلاشگرانی که در 
این شرایط خاص آب و هوایی هرمزگان بی وقفه از جان و دل مایه می گذارند 
تا تولید در فولاد هرمزگان رو به جلو حرکت کرده و چرخی از چرخ های اقتصاد 

کشور به گردش دراید به گرمی می فشارم و از یکایک آن ها سپاسگزارم.
معروفخانی در اهمیت تولید تختال برای کشور گفت: تختال که به عنوان 
محصول نهایی فولاد هرمزگان شناخته می شود. یک ماده اولیه برای بسیاری از 
شرکت های فولادی محسوب می شود که در نهایت به مصرف صنایع بزرگی چون 
خودرو سازی، لوازم خانگی، کشتی سازی، نفت و گاز و ... می رسد. نتیجه آنکه 
حمایت از تولید در شرکت های مادر،مستقیما به جهش تولید و اشتغال پایدار در 
صنایع پایین دستی و در نهایت خودکفایی کشور در این زمینه  همراه با اقتصادی 

پایدار و پویا می انجامد. 
وی در ادامه افزود: این رکورد در حالی ثبت شده است که فولاد هرمزگان با 

مشکل تامین برق در بهار و تابستان روبروست.
و  مادر  هرمزگان یک شرکت صنعتی  فولاد  براینکه  تاکید  با  معروفخانی   
راهبردی در کشور است  تصریح کرد: فولاد هرمزگان  در پی ساخت نیروگاه 
مستقل برای تولید برق خود می باشد اما تا زمان ساخت و بهره برداری ازاین 
نیروگاه نیازمند پشتیبانی جدی وزارت نیرو  و دستگاه های ذیربط در جهت تامین 

انرژی و رفع این مانع اصلی تولید می باشیم.

اردبیل – رئوف رحیمی: مدیر شرکت ملی پخش 
 2۵ افزایش  از  کردستان  منطقه  نفتی  فرآورده های 
درصدی واریزی به خزانه دولت از محل فروش جایگاه 

مرزی سیرانبند بانه در سال 99 خبر داد.
به گزارش روابط عمومی شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه کردستان، عبدالله گیتی منش با حضور در مرز 
و بازدید از جایگاه مرزی سیرانبند گفت: در سال ۹۹ از محل 
فروش این جایگاه مرزی بیش از ۱۴۳ میلیارد ریال به خزانه 
دولت واریز شده که این میزان نسبت به مدت مشابه سال 
قبل با افزایش ۲۵ درصدی همراه بوده است. گیتی منش به 
تصویب منطقه آزاد تجاری و صنعتی بانه و مریوان و اهمیت 
این موضوع برای استان از لحاظ شرایط اقتصادی، رونق تولید و 
اشتغال، پیشرفت و جذب سرمایه گذاران اشاره کرد و از آمادگی 

این شرکت برای تامین و توزیع فرآورده های نفتی مورد نیاز 
وسایل نقلیه متردد در بازارچه مرزی سیرانبند خبر داد. گیتی 
منش با اشاره به افزایش تردد کامیون های ترانشیپی عراقی و 
رونق کسب و کار در این بازارچه، آماده کردن زیرساخت های 
لازم جهت ارائه خدمات مطلوب به رانندگان را مورد تاکید 
قرار داد. وی افزود: استقرار دو جایگاه سیار عرضه نفتگاز در 
بازارچه برای تحویل سوخت به کامیون های عراقی ورودی به 
بازارچه، اجرای طرح الکترونیکی پایش و کنترل موجودی 
باک کامیون ها، کاهش مدت زمان کنترل باک کامیون های 
از  بهره مندی  و  دیجیتال  ابزارهای  از  استفاده  با  ترانشیپی 

سامانه فروش مرزی، ساماندهی نیروهای کنترلی متصدی 
انجام  اقدامات  از جمله  کنترل باک کامیون های ترانشیپی 
شده در جهت تسهیل و توسعه صادرات در بازارچه مرزی 
سیرانبند بانه است. وی در دیدار با کارکنان جایگاه، بر اهمیت 
نحوه کنترل و بررسی کامیون های ترانشیپی متردد در بازارچه 
مرزی توسط این عوامل با رعایت مجموعه مقررات شرکت و 
تکریم رانندگان تاکید و اظهار کرد: جلوگیری ازعرضه خارج از 
شبکه فرآورده، صیانت از فرآورده های نفتی به عنوان سرمایه 
ملی، همکاری و تعامل با دیگر سازمان های متولی در بازارچه 

از وظایف مهم کارکنان جایگاه است.

قزوین- امام جمعه شهر اقبالیه استان قزوین گفت: وجود تعداد زیاد 
پمپ آب نصب شده بر روی شبکه آبرسانی شهر، به جهت امکان تضییع 

حقوق دیگران، از جهت شرعی مورد اشکال است.
حجت الاسلام و المسلمین سید مرتضی فاطمیان در نشست بررسی وضعیت 

آب شرب افزود: اینکه مردم شهر اقبالیه، حدود یک و نیم برابر الگوی مصرف، آب 
استفاده می کنند، بسیار جای تامل و نکته ای نگران کننده است که باید مردم 
در این شرایط بی آبی، مدیریت مصرف بهینه آب شرب را مد نظر قرار دهند. وی 
با تقدیر از اقدامات صورت گرفته در حوزه تامین و توزیع آب شرب اقبالیه گفت: 
خوشبختانه تغییرات صورت گرفته در بخش مدیریتی آبفای اقبالیه، بسیار مثبت 
و جای تقدیر دارد. در این جلسه که شهردار و اعضای شورای شهر و کشاورزی 
اقبالیه نیز حضور داشتند، رئیس شورای اسلامی این شهر گفت: در سنوات گذشته 
در مواقع بحران کمبود آب، آبرسانی از طریق تانکرهای سیار در برخی خیابان های 
شهر صورت می گرفت، که خوشبختانه با اقدامات مناسبی که صورت گرفت، 
امسال شاهد این وضعیت تاکنون نبوده ایم. “علی بیگدلی” خاطر نشان کرد: تعامل 
سازنده ای در مجموعه مدیریتی جدید اداره آب و فاضلاب اقبالیه بوجود آمده و 

خوشبختانه ثمره این تعاملات، خدمت رسانی مطلوب به مردم بوده است. رئیس 
اداره آب و فاضلاب اقبالیه هم در این نشست با تشریح اقدامات صورت گرفته در 
طی ۱۶ ماه گذشته گفت: حفر سه حلقه چاه جدید که تاکنون دو حلقه از آن 
وارد مدار شده و دیگری نیز در حال آزمایش پمپاژ می باشد. مهندس “بهروز نقدی 
بازنشین” افزود: با تعامل مثبت صورت گرفته با شهرداری و برغم محدودیت های 
مالی، تاکنون حدود ۳ کیلومتری از شبکه فرسوده شهر اصلاح گردیده است. وی 
اضافه کرد: بالغ بر یک هزار متر خط انتقال آب نیز در این مدت اجرا شده است. 
وی در پایان ابراز امیدواری کرد روند مدیریت مصرف در بین مردم، رو به مثبت 
گشته و نیز چاه شماره ۱۲ اقبالیه هم تملک و کارهای اجرایی آن آغاز گردد. در 
انتهای این جلسه با اهدا لوح تقدیر از زحمات مهندس “بهروز نقدی بازنشین” و 

“مجید برخورداری” تقدیر گردید.

قم- مدیرعامل شرکت توزیع برق استان قم گفت: 
مشترکان می توانند برای اطلاع از خاموشی منطقه 
" برق من" و یا سایت این شرکت  خود به سامانه 
 ، اجتماعی  از طریق شبکه های  یا  و  کنند  مراجعه 

برنامه های خاموشی را از این طریق دریافت کنند.
به گزارش روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق استان 
های  خاموشی  درباره  پنجه  آهنین  مهدی  ،مهندس  قم 
اضطراری اظهار داشت: برای هر استان یک سقف مصرف 
تعریف شده است که باید با اقدامات مدیریت مصرف، میزان 

مصرف خود را کاهش دهند. 
وی تصریح کرد:در صورتی که میزان مصرف از سهمیه 

تعیین شده کمتر باشد محدودیتی ایجاد نخواهد شد اما 
متحمل  نشوند  کار  این  انجام  به  موفق  که  هایی  استان 

خاموشی خواهند شد. 
آهنین پنجه با بیان اینکه خاموشی ها از طریق سامانه 
برق من و سایت شرکت توزیع برق استان اطلاع رسانی 
می شود از همکاری و مشارکت فعال صداوسیما،اصحاب 
رسانه و شبکه های اجتماعی در اطلاع رسانی خاموشی 
ها و همچنین جلب همراهی مردم در مصرف بهینه برق 

قدردانی کرد.
اضطراری  های  کرد:خاموشی  تصریح  ادامه  در  وی 
احتمالی روزانه در سامانه برق من بارگذاری می گردد و 

علاوه بر آن جهت اطلاع رسانی سریع تر حداکثر تا ساعت 
۸ صبح در اختیار شبکه های اجتماعی  قرار  می گیرد.  

وی تاکید کرد: مشترکان برای اطلاع دقیق از خاموشی  
سامانه  به  می توانند  کار خود  یا  و  زندگی  اشتراک محل 
"برق من" مراجعه کنند. آهنین پنجه با بیان اینکه این 
سامانه برای کل کشور طراحی شده است و در واقع جداول 
خاموشی امسال از این طریق اطلاع رسانی می شود، گفت: 
با مدیریت مصرف  این است که  از مشترکان  ما  تقاضای 
به ویژه در ساعات اوج بار )۱۲ الی ۱۸( از استفاده لوازم 
برقی پرمصرف غیرضرور خودداری کنند تا از این شرایط 
سخت عبور کنیم. مدیرعامل شرکت توزیع برق استان قم 

پیش بینی افزایش دمای هوا در روزهای پیش رو را مورد 
توجه و تاکید قرار داد و خواستار مشارکت حداکثری همه 
بخش ها در جهت کاهش مصارف غیر ضرور و انتقال آن به 

ساعات غیر پیک شد.

آذربایجان شرقی –لیلا پاشایی: مدیرکل سلامت و 
امور اجتماعی شهرداری تبریز از تجهیز و پشتیبانی 
حقوق  از  حمایت  برای  شهرداری  گرمخانه های  از 

شهروندان آسیب دیده خبر داد.
محمدحسین حسن  تبریز،  در  ما  نماینده  گزارش  به 
زاده در خصوص وضعیت افراد تحت الحمایه شهرداری در 
گرمخانه ها گفت: متاسفانه مهمترین آسیبی که در ارتباط با 
آسیب دیدگان اجتماعی و افراد کارتن خواب وجود دارد این 
است که تعداد قابل توجهی از این افراد توسط خانواده خود 
طرد شده اند و بیش از آنکه به دلیل محرومیت از مسکن به 
خاطر فقر اقتصادی رنج ببرند از محرومیت اجتماعی ناشی 
از قطع ارتباط با خانواده و اجتماع آسیب می بینند. او افزود: 
به اسکان  قبال کارتن خواب  گرچه وظیفه شهرداری در 
در سر پناه موقت آنان محدود می شود ولی واقعیت این 

است که این موارد به حل مشکل اصلی کارتن خواب ها 
منجر نشده و تا زمانی که سیاست گذاری اجتماعی و زمینه 
بازگشت این افراد به خانواده فراهم نشود چرخه رفت و آمد 
و تبعات مشکل آفرین ناشی از این رفت و آمد بین خیابان 

و گرمخانه ادامه خواهد داشت.
مدیرکل سلامت و امور اجتماعی شهرداری تبریز  با 
اشاره به سیاست گذاری ساماندهی کارتن خواب ها اظهار 
کرد: این سیاست گذاری نباید محدود به جذب، اسکان، و 
تغذیه این شهروندان باشد بلکه باید با رویکردی جامع تر 
کارتن خوابی و آسیب های مرتبط با این پدیده را واکاوی 

کرد و مسئولیت تمام ارکان و اجزای نظام اجتماعی را در 
قبال این پدیده روشن ساخت. 

وی با اشاره به وضعیت و شرایط فیزیکی شیلترها اذعان 
اینکه ظرفیت گرمخانه ها و وضعیت  به  با توجه  داشت: 
دارد  مکان  تغییر  و  مرمت  به  نیاز  اماکن  این  فیزیکی 
شهرداری تبریز به طور مستمر در تلاش است تا شرایط 
لازم را جهت انتقال محل این گرمخانه ها به نقاط دیگر 
فراهم آورد. حسن زاده تصریح کرد: اداره کل سلامت و امور 
پزشکی  انواع خدمات  ارائه  بر  علاوه  شهرداری  اجتماعی 
و درمانگاهی با هدف جلوگیری از آسیب های اجتماعی 

می  ارائه  الحمایه  تحت  افراد  برای  را  خود  های  حمایت 
نماید. او یادآور شد: این اداره کل نه تنها در هیچ برهه ای 
از زمان از خدمات حمایتی، اجتماعی و درمانگاهی دریغ 
نورزیده و با نگرش رفع تکلیف به این امرنمی نگرد بلکه با 
اهتمام کامل سعی در بهینه سازی و ساماندهی شرایط این 

افراد آسیب دیده می باشد.

برای اطلاع از برنامه خاموشی به سامانه "برق من" مراجعه کنید 

مدیرکل سلامت و امور اجتماعی شهرداری اعلام کرد؛

حمایت از حقوق شهروندان آسیب دیده در تبریز

افزایش 25 درصدی واریزی به خزانه دولت از محل فروش جایگاه مرزی سیرانبند بانه

امام جمعه اقبالیه: نصب پمپ روی شبکه آب شرب شهری اشکال شرعی دارد

اجتماعی  رفاه  و  تعاون، کار  مدیرکل  – لیلا پاشایی:  آذربایجان شرقی 
آذربایجان شرقی گفت: بهترین راه برای دستیابی به پیشرفت و عدالت، اقتصاد 

تعاونی است.
به گزارش نماینده ما در تبریز، حسین فتحی در نشست تخصصی اعضای اتاق 
فکر تعاون استان آذربایجان شرقی، با بیان جایگاه و نقش تعاون در اقتصاد کشور 
اظهار کرد: اقتصاد کشور مدیون تئوری فکری و عملی شهید دکتر بهشتی می 
باشد چرا که ایشان شیوه اقتصاد تعاونی را بهترین روش اقتصادی برای دستیابی 
به پیشرفت توام با عدالت معرفی کرد. وی اضافه کرد: در زمان حاضر دانشمندان 
و اقتصاددانان دنیا به این نتیجه رسیده اند که اقتصاد تعاونی بهترین روش برای 

رسیدن به توسعه و پیشرفت است. فتحی ادامه داد: سازمانهای بین المللی باور 
دارند که تعاونی ها دارای توانایی بالقوه برای کمک به ریشه کنی فقر هستند، بر 
این اساس سازمان ملل متحد در مجمع عمومی خود در سال ۱۹۹۲ با تصویب 
قطعنامه ای اولین شنبه ماه جولای در سال را بعنوان روز جهانی تعاون نامگذاری 

نموده است.
فتحی افزود: ما نیز باید با تقویت و توسعه بخش تعاون که در آموزه های دینی 
ما نیز به آن تاکید زیادی شده است بعنوان کشوری موفق در جهان شناخته شویم. 
مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی آذربایجان شرقی، اتاق فکر تعاون را بهترین 
محل برای بیان دیدگاهها و اخذ تصمیمات علمی و اجرایی برای تقویت و رشد 
بخش تعاون دانست و خواستار بررسی مسائل و مشکلات تعاونی ها در اتاق فکر و 
ارایه راهکارهای اجرایی برای رفع موانع تعاونی ها شد.  لازم بذکر است، اتاق فکر 
تعاون با عضویت صاحب نظران و متخصصان تعاون در اداره کل تعاون، کار و رفاه 

اجتماعی استان آذربایجان شرقی فعالیت دارد.
ملاقات مردمی مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی آذربایجان شرقی

رفاه  و  کار  تعاون،  مدیرکل  عمومی  ملاقات  جلسه  گزارش،  این  اساس  بر 

اجتماعی آذربایجان شرقی با شهروندان به منظور بررسی و رسیدگی به مسائل 
و مشکلات آنان با رعایت پروتکل های بهداشتی در محل میز خدمت این اداره 

کل برگزار شد.
حسین فتحی، در دیدار چهره به چهره با خدمت گیرندگان ضمن بررسی 
موضوعات و پذیرش درخواست های مطرح شده، دستورات لازم را برای رسیدگی 
و حل مشکلات به معاونان مربوطه صادر کرد. در جلسه ملاقات مردمی مدیرکل، 
درخواست ۱۵ نفر از مراجعه کنندگان در حوزه روابط کار و مشاغل سخت و 
است، ملاقات  یادآوری  به  اشتغال رسیدگی شد. لازم  و  تعاون  امور  آور،  زیان 
مردمی مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی آذربایجان شرقی با شهروندان هر 
هفته روزهای دوشنبه برگزار می شود که به علت شیوع ویروس کرونا و رعایت 
ابتدای امسال بصورت محدود برگزار گردید. این  محدودیت های بهداشتی از 
جلسات با حضور مدیرکل و معاونان در محل میز خدمت اداره کل برگزار می شود 
و شهروندان می توانند به منظور طرح درخواست ها و یا ارائه نکته نظرات انتقادی 
و پیشنهادی در زمان های مقرر، با مراجعه به حوزه مدیریت، مسائل و مشکلات و 

درخواست های خود را ارائه تا مورد رسیدگی قرار گیرد.

مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی آذربایجان شرقی؛

اقتصاد تعاونی بهترین مسیر حصول پیشرفت و عدالت است

۱۴


